
Zápis z veřejného zasedání za Zábrodí dne

19.12.2014

Starosta zahájil v 19.15 hodin jednání přivítáním zúčastněných občanů a členů zastupitelstva a
konstatoval, že byl zápis z minulého jednání zastupitelstva řádně ověřen a podepsán bez
námitek. V souladu s jednacím řádem jmenoval ověřovatele zápisu a zapisovatele. Následně
seznámil přítomné s připraveným programem jednáni a nechal o něm hlasovat.
Jednomyslným hlasováním byl program jednání přijat.

Ověřovatelé zápisu: Ladislav Jiroušek Gabriela Jirková
Zápisem pověřen: Burdychová Drahomíra
Přítomní zastupitelé: Jan Dlauhoweský, Ladislav Jiroušek, Petr Baláš.Gabriela Jirková, Eva
Lokvencová,Jiří Matějovic, Pavel Volhejn ( viz. prezenční listina)

Program:

1. Zpráva o hospodaření obce k 30. 11. 2014
2. Úprava rozpočtu k 31. 12.2014
3. Vyhláška o odpadech na rok 2015
4. Schválení zřízení příspěvkové organizace MŠ
5. Investiční akce v roce 2014
6. Plán investičních akcí na rok 2015
7. Rozpočet obce na rok 2015
8. Různé
9. Diskuse

10. Závěr

1. Čerpání rozpočtu k 30.11.22014

Výdaje schválené: 9 667 760,-Kč Čerpané: 4 195 239,62 Kč
Příjem schválený: 4 773 750,-Kč Skutečné: 5 002405,82 Kč
Dne 9. 12. 2014 přišla částečná platba dotace na akci Zateplení MŠ" ve vysi
1 723345,46 Kč. Dne 10. 12.2014 bylo připsáno na účet částka 101 373,26Kč dotace na
"Zateplení MŠ' . Dne 17. 12. 2014 přišla na účet ČNB dotace ve výši 376703,- Kč na
akci 'Revitalizace zahrady u MŠ Horní Rybníky'. a realizaci akce "Zateplení MŠ" byly
v letošním roce zaplaceny faktury ve výši 3 234 054,45 Kč.

2. Úprava rozpočtu k 31. 12.2014 (příloha č.1)

Daňové a běžné příjmy budou navýšeny o 231 560 -Kč. Příjem dotace ve výši 1 824718.72
Kč na zateplení MŠ a 376 703,-Kč na dětské hřiště u MŠ. Výdajová strana rozpočtu zůstane
ve stejné výši. Úprava bude provedena přesunem částek mezi paragrafy. Úprava rozpočtu
bude upravena dle přílohy č.l.
Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce s ch val u j e úpravu rozpočtu dle přílohy č.l.



Hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdržel se: O

Usnesení č.1I19/12/2014 bylo schváleno

3. Vyhláška o odpadech pro rok 2014
Skutečné náklady za rok 2014 na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu
činily: 252 979,-Kč a byly rozúčtovány takto: 252 979: (505+42) = 462,48 Kč.
Náklady děleno (počet osob s pobytem na území obce + počet staveb určených k
individuální rekreaci, bytů a rodinných domů, ve kterých není hlášena k pobytu žádná
fyzická osoba)=Kč. Z této částky je stanovena sazba poplatku dle čl. 4 odst. 1 písmo b)
vyhlášky ve výši 410,- Kč

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce s cli val uj e Vyhláška o místním poplatku za provoz systému
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstranění komunálních odpadů. Sazba
poplatku dle vyhlášky činí 41O,-Kč.

Hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdržel se: O

Usnesení č.2/19/12/2014 bylo schváleno

4. Zřízení příspěvkové organizace MŠ

Název příspěvkové organizace bude ,Mateřská kola Horní Rybníky". Příspěvková
organizace bude vykonávat činnost mateřské školy a školní jídelny.

Návrh usnesení
Zastupifelstvo obce s cli val u je zřízení piispěvkové organizace s názvem Mateřská škola
Horní Rybníky ke dni 1. 2. 2015, které bude vykonávat činnost mateřské školy a školní
jídelny.

Hlasováni: Pro: 7 Proti: O Zdržel se: O

Usnesení č.3/19/12/2014 bylo schváleno

5. Investiční akce roku 2014

V letošním roce jsme prodloužily kanalizaci k bývalému čp. 19, dnes novostavba
rodinného domu manželů Kašparových. Největší akcí v letošním roce byla rekonstrukce
mateřské školy, která bude otevřena k 1. 9.2015. V tomto týdnu se vydávají kompostéry
a od jara roku 2015 bude možnost zapůjčení štěpkovače. Tato akce je finančně zajištěna
dotací ve výši 90% ze SFŽP ČR. Dotace bude vyplacena v roce 2015.

6. Plán investičních akcí v roce 2015

aší prioritou je dokončit rekonstrukci MŠ Horní Rybníky a obecních bytů. Dále pak
RevitaIizace zahrady u MŠ.Čistička odpadních vod pro MŠ a byty, Příjezdová cesta
k MŠ, rekonstrukce va v Zábrodí a částečná výměna sloupů na Končinách.Výhybna u
Volhejnů. Starosta seznámil přítomné s investičními akcemi a čerpání dotací za období
2010 -2014 a plánovanými akcemi na rok 2015.

7. Rozpočet na rok 2015 (příloha č.2)
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Návrh rozpočtu byl zveřejněn na úředni desce od 4. 12.2014. V době zveřejněni rozpočtu
nebyla známa dotace ze státniho rozpočtu ve výši 90 500,-Kč. Dále budou příjmy
navýšeny o částku 401 800,- což je dotace na kompostéry a štěpkovač. V par. 3111 bude
navýšení 250 OOO,-Kčna vybudováni ČOV u MŠ.V par. 6171 bude navýšeni o 446 600,-
Kč na zaplaceni kompostérů a štěpkovače. Fakturaje splatná v roce 2015.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce s cb val u j e rozpočet obce na rok 2015 jako schodkový. Schodek bude
dorovnán z vlastních naspořených prostředků. Závazným ukazatelem byly stanoveny
paragrafy dle přílohy č.2.
Hlasováni: Pro: 7 Proti: O Zdržel se: O

Usnesení č.4119/12/2014 bylo schváleno

8. Různé

• Sousedské posezeni 31. 1. 2015.

• Obecní zabijačka 14.2.2015

• Dětský karneval 28. 2. 2015

9. Diskuse

• p. Lokvencová - děkuji Vám, kteří jste přišli v říjnových volbách podpořit nové kandidáty.
Věřím, že všichni byli připraveni pomoci a přispět svým dílem k obohacení života svých
spoluobčanů i pořádku v obci. Ráda bych poděkovala též bývalým zastupitelům za spolupráci,
důvěru, podnětné i kritické návrhy, které přispěly ke korekci některých obecnich projektů a
plánů. Blahopřeji nově zvoleným kolegům zastupitelům k jejich mandátu a těším se s nimi na
spolupráci. Děkuji organizacím v obci i jednotlivcům za pomoc a vstřícnost při pořádáni
veškerých programů. Díky Vašemu přístupu můžeme směleji plánovat další akce. Velmi si
vážím Vaší podpory. Děkuji Vám, kteří jste ochotni podpořit neziskové organizace v obci a
přispět jim i finančně. Panu starostovi Janu Dlauhoweskému děkuji za nasazeni,
transparentnost a jeho korektní i lidský přístup. Dovolte mi prosím nyní na závěr roku, abych
všem Vám a Vašim rodinám popřála pohodové Vánoce ve zdraví, radosti, lásce a pokoji .

• p. Matějovic - Za Sokol Zábrodí přeji všem do nového roku hodně zdraví. Máme 50
mladých fotbalistů a tímto děkuji obecnimu úřadu za podporu.

• p. Kulda- Bude mateřská školka naplněna dětmi z obce, nebo se budou vozit děti
z Červeného Kostelce a jiných obcí?

• p. Dlauhoweský- Děti budou přijímány přednostně z naší obce. V současné době je zde tolik
dětí, že školka by měla být naplněna místnimi. Pokud budou volná místa, školka je na tak
krásném místě, že už teď mají zájem o umístění dětí rodiče z Náchoda iČerveného Kostelce.

• p. Demjanovič - Rád bych vás pozval na malý turnaj ve stolnim tenise ,který se bude konat
7.2.2015 na Obecním úřadu v Hornich Rybníkách.
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• p. Semerák - Při rekonstrukci va v Zábrodí, by se mohly přidat 3 světla na hráz Brod'áku.

• p. Dlauhoweský - Chránička pro kabel byla uložena do výkopu, který prováděl
Telecom. Instalace sloupů va by měla být provedena současně s opravou chodníku.
Předběžně plánujeme provést tuto akci v roce 2016.

• p. Hejda - Děkuji za opravu Červeňáku.

• p. Jiroušek - Červeňák se realizoval na základě schůze v loňském roce. Celá akce
byla realizována jako oprava povrchu.V příštím roce by mohl být opraven zbytek.

• p. Dlauhoweský - Děkuji všem, kteří svou prací přispívají k provozu a rozvoji obce.
Přeji krásné a klidné vánoce, v novém roce hodně štěstí pevné zdraví.

• Starosta poděkoval přítomným za účast na dnešním zastupitelstvu a ve 20.30 hodin
ukončil jednání zastupitelstva.

. J..:f.>.:.~.:.. ..~
~;~ela Jirková

Ladisl iroušek
starosta obce

Zapsala dne 19. 12. 2014 Burdychová Drahomira
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